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HALLITUKSEN KOKOUS 6/2018 

 
Aika Keskiviikko 11.7.2018 klo 18.03 – 20.20 
 

Paikka Kerhotupa 

 

Läsnä Sini Marttinen pj. (poissa §11) Riitta Somero siht. 
 Tuulikki Soisalo   Esko Hellsten 

 Petri Miikkola   Raija Mäkelä, poistui §12 

 Veli Immonen   Tapio Takala, isäntä 

Tuula Laakso   Kaisa Mannermaa §6alkaen 
 
Kutsuttuna Erja Mononen, taloudenhoitaja Jenni Takala, emäntä 
 
Ilmoitusasiat ja saapuneet kirjeet 
Kaiku-lehti on ilmestynyt ja jaettu kaikkien mökkiläisten postilaatikkoihin. 
Hallitus puuhaa yhdessä Pakilan kanssa yhden sekajäteastian muuttamista 
muovinkeräykseen. 
Pakilan siirtolapuutarha viettää 70-vuotis juhliaan 11.8 Elojuhliensa yhteydessä. 
Kaupunki on luvannut korjata katuvalo-ongelman mahdollisimman pian. Ärtin orapihlaja-
aita aiotaan kaupungin toimesta leikata jossain vaiheessa. 
 
SSPL:n tiedotteet 
Sitoumus 2050-projektissa tehdään viljelijäkysely, johon toivotaan mahdollisimman monen 
viljelijän vastaavan. Liiton sivuilla on linkki kyselyyn ja lisäksi sovittiin, että paperitulosteita 
jaetaan kerhotuvalla. 
 
Talousasiat 
Hallitus pohtii yhdessä taloudenhoitajan kanssa ensi vuoden talousarviota. Kerhotalon 
katon remontti on yksi suunnitelluista isommista menoeristä. 
 
Muut asiat 
Kaupungin katselmus puutarha-alueella pidettiin 9.7. Kaupunki antoi palautetta mm 
muutamasta liian korkeasta puusta sekä puutarhan ja Kehä I välisen alueen kunnosta. 
Kaupungin maille ei missään nimessä saa viedä oksia tai viherjätettä. Yhdistyksen oma 
katselmus, jonka yhteydessä jaetaan tarvittaessa huomautuksia, pidetään 25.7. 
 
Kaupunki toimittaa alueelle kivituhkaa jonka isäntä on luvannut levittää. Sillä on tarkoitus 
peittää poluilla olevia kuoppia. Sitä ei saa levittää pensasaitojen juurille ennen kuin isäntä 
on tehnyt oman osuutensa. 
 
Elojuhliin saa taas lahjoittaa arpajaispalkintoja! Palkinnot Tuulikille tai kerhotalolle 12.8 
mennessä. 
 
Hallituksen seuraavat kokoukset ovat 14.8 ja 18.9. Mahdolliset rakennuslupahakemukset 
hyvissä ajoin rakennustoimikunnalle ennen hallituksen kokousta! 


